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Åpen halvtime: Til sak 37/14: Anne Lindmo oppsummerte historikken for stengning av 
Oppsalveien, og etterspurte status og fremdrift.  Kristian Tinnå redegjorde for tomtearealer og 
snuplass vedrørende stengning av Oppsalveien. .M Gudbrandsen er bekymret for at de gamle 
bygningene tilhørende Oppsal gård kan forsvinne. 
Til sak 28/14 B. Fjellstad stilte spørsmål om trafikksikringstiltak ved skolene. Hanne Sparre 
Enger (Østensjø FAU) ønsker trafikksikringstiltak ved Østensjø skole og nevnte spesielt 4 
områder. Til sak 33/14 Amund Kveim (Østensjøvannets venner) ønsker at åpning av 
Bølerbekken utredes i planarbeidet.  
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Sak 16 /14  Godkjenning av møteinnkalling og sakska rt 
 
Møteinnkalling og sakskart godkjent. I tillegg behandlet BMK sak nr. 37/14 
Oppsalveien status og fremdrift.  
 
 

Sak 17 /14  Godkjenning av protokoll fra møtet 10.0 2.2014 
 
Protokoll fra møte 10.02.2014 godkjent 
 
 

Sak 18 /14  Lokal tiltaksplan for anskaffelser 2014 -2015 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Lokal tiltaksplan 2014-2015 for bydelen Østensjø tas til orientering 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Lokal tiltaksplan 2014-2015 for bydelen Østensjø tas til orientering 
 

Sak 19 /14  Barnehagene - Rapportering per februar 2014 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Sak Barnehagene – rapportering per februar 2014 tas til orientering 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Sak Barnehagene – rapportering per februar 2014 tas til orientering 
 
 
 

Sak 20 /14  Orientering om "Tiltaksplan mot sosial eksklusjon av 
barn og unge fra fattige familier" og prosjekt "Hva  har 
du gjort i ferien". 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Status for gjennomføring av «Tiltaksplan mot sosial eksklusjon av barn og unge fra fattige 
familier», årsrapport for prosjektet «Hva har du gjort i ferien?» og mål- og tiltaksplan 2014 
for prosjektet «Hva har du gjort i ferien» tas til orientering. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 



 

 2

Status for gjennomføring av «Tiltaksplan mot sosial eksklusjon av barn og unge fra fattige 
familier», årsrapport for prosjektet «Hva har du gjort i ferien?» og mål- og tiltaksplan 2014 
for prosjektet «Hva har du gjort i ferien» tas til orientering. 
 
 

Sak 21 /14  Plan for frivillighet 2014 - 2017 - for slag til 
representasjon i arbeidsgruppe og mandat 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Sak om Plan for frivillighet 2014 – 2017 tas til orientering. 
2. Det nedsettes en arbeidsgruppe med representasjon og mandat som foreslått i saken. 
3. Bydelsutvalget utpeker _______________________ som representant til 

arbeidsgruppa. 
4. Det tas sikte på at forslag til Plan for frivillighet 2014 – 2017 legges fram for 

bydelsutvalget i september 2014. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak:  

1. Sak om Plan for frivillighet 2014 – 2017 tas til orientering. 
2. Det nedsettes en arbeidsgruppe med representasjon og mandat som foreslått i saken. 
3. Bydelsutvalget utpeker _______________________ som representant til 

arbeidsgruppa. 
4. Det tas sikte på at forslag til Plan for frivillighet 2014 – 2017 legges fram for 

bydelsutvalget i september 2014. 
 

Sak 22 /14  Ruspolitisk handlingsplan 2014-2017 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Ruspolitisk handlingsplan 2014-2017 tilsluttes. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak:  
Ruspolitisk handlingsplan 2014-2017 tilsluttes. 
 
 

Sak 23 /14  Boligsosial handlingsplan - rapport på gjennomføring  i 
2013. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Rapport på gjennomføring av tiltak i boligsosial handlingsplan i 2013 tas til orientering 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak:  
Rapport på gjennomføring av tiltak i boligsosial handlingsplan i 2013 tas til orientering 
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Sak 24 /14  Oppnevning av representanter til Østens jø kulturutvalg 
2014 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Østensjø kulturutvalg 2014 vedtas med følgende medlemmer: 

     Amund Kveim, Østensjøvannets venner 
Asbjørn Liland, Østensjø kunstforening 
Kari Ravnaas, Østensjø historielag 
Per Inge Østmoen, Idrettens samarbeidsutvalg 

2. Administrasjonen gis fullmakt til å godkjenne inntil 3 representanter i tillegg, fortrinnsvis 
som representerer barn og unge, og innen områdene teater, kor og korps, eventuelt en 
representant for lag/ organisasjoner som representerer etniske minoriteter/ flerkulturelle 
grupper 

3. Bydelsutvalget utpeker ____________ som representant til kulturutvalget 2013 
4. Bydelsutvalget utpeker ____________ som vara til kulturutvalget 2013 
5. Kulturutvalget konstituerer seg selv med leder og nestleder.  
 
Forslag fra A og SV 
Liv Thorstensen (A) foreslås som fast representant til kulturutvalget.  
 
Votering: Enstemmig. 
 
Forslag fra A og SV 
Steinar Fuglevåg (SV) foreslås som vararepresentant til kulturutvalget. 
 
Forslag fra Britt Inglingstad (V): 
Vararepresentant til kulturutvalget foreslås å være fra opposisjonen. 
 
Omforent forslag fra komiteen: 
Det foreligger to forslag som vararepresentant til kulturutvalget. Komiteen overlater til BU å 
ta stilling til utpeking av vararepresentant til kulturutvalget. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak:  
Liv Thorstensen (A) foreslås som fast representant til kulturutvalget.  
Komiteen overlater til BU å ta stilling til utpeking av vararepresentant til kulturutvalget. 
 
 

Sak 25 /14  Østensjø bydelspris 2014 - oppnevning a v politisk 
representant til jury 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
 
_________________________ oppnevnes som politisk representant til jury for Østensjø 
bydelspris for perioden 2014 – 2015. 
 
Forslag fra A og SV: 
Steinar Fuglevåg (SV) foreslås som politisk representant. 
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Votering:  
For: Erik Kristiansen (A), Liv Thorstensen (A), Gunnell Sandanger (SV), Ragnar Ellingsen 
(A) 
Mot: Britt Inglingstad (V), Erik L. Thoresen (H), Erland Bakke (H) 
 
Forslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer. 
 
Forslag fra (H): 
Britt Inglingstad (V) foreslås som politisk representant. 
 
Votering: 
For: Britt Inglingstad (V), Erik L. Thoresen (H), Erland Bakke (H) 
Mot: Erik Kristiansen (A), Liv Thorstensen (A), Gunnell Sandanger (SV), Ragnar Ellingsen 
(A) 
 
Forslaget falt med 3 mot 4 stemmer. 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak:  
Steinar Fuglevåg oppnevnes som politisk representant til jury for Østensjø bydelspris for 
perioden 2014 – 2015 
 
 
 

Sak 26 /14  Miljø-og klimarapport 2013 - Årsmelding  2013 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak  
Miljø- og klimarapport 2013 for Bydelen Østensjø tas til orientering.   
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak:  
Miljø- og klimarapport 2013 for Bydelen Østensjø tas til orientering.   
 
 

Sak 27 /14  Åpent møte om planlagte utbygginger i B ydel 
Østensjø/kommunedelplan 

 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Møte vedrørende kommuneplan for bydelene Nordstrand, Søndre Nordstrand og Østensjø vil 
bli avholdt 24.04.2014. 
 
Eget møte for Bydel Østensjø utgår i denne omgang. 
 

Sak 28 /14  Bydel Østensjø - Forslag om fartsonings tiltak 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Østensjø tilslutter seg de foreslåtte fartsoningstiltak fra Bymiljøetaten. 
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Votering: Enstemmig 
 
Omforent forslag fra en samlet komite:  
Bydel Østensjø er tilfredse med at Bymiljøetaten har gjennomført en gjennomgang av veiene i 
bydelen for å vurdere fartsgrensene og behov for fartsdempende tiltak. Trafikkveksten i 
bydelen har vært kraftig det siste tiåret og flere steder i bydelen er trafikksituasjonen 
problematisk. Det var på overtid det nå ble utført en gjennomgang.  
 
Mandatet for oppdraget Bymiljøetaten har utført har vært noe begrenset, og virkemidler for å 
dempe biltrafikkveksten i bydelen har ikke blitt vurdert. Bydelen ønsker en mer helhetlig 
areal- og transportplanlegging i bydelen fremover fra fagetatenes side og vil benytte 
muligheten til å oppfordre til at man av ved behandling av reguleringsplaner i bydelen 
vurderer disse grundigere ut fra muligheten for å øke andelen som reiser med 
kollektivtransport, sykkel og gange på bekostning av bruk av privatbil. Trafikkvekst som 
følge av ny utbygging må i fremtiden også vurderes i forhold til trafikksikkerhet og ikke bare 
kapasitet. 
 
Bydelen merker seg at Bymiljøetaten har påpekt den uheldige plasseringen av bomringen, noe 
som gir økt gjennomgangstrafikk på Enebakkveien. 
 
Bydelen er av den oppfatning at alle de foreslåtte tiltakene vil øke trafikksikkerheten. 
Alle de foreslåtte tiltakene tilsluttes, men bydelen stiller seg noe undrende til at ikke omfanget 
av tiltak er mer omfattende. Bydel Østensjø ber derfor om at man gjør nye vurderinger om 
behovet/mulighetene for: 
 

• Alle skolene skal ha 30-sone. Disse skal ha LED-skilt. 
• Tiltak i fotgjengerovergangen ved Østensjøveien/Grågåsveien. Dette er skolevei for 

mange barn. Bydelen oppfatter behovet for tiltak her som prekært.   
• Flere tiltak på Ytre Ringvei fra Bøler til Tveita, spesielt i området fra Trasop skole til 

krysset Stordamveien, med særlig oppmerksomhet på trafikksikkerhetstiltak for 
skolebarn ved Trasop skole. Vi ber BYM vurdere dette i forbindelse med evaluering 
av prøveprosjektet med elektronisk fartsgrense.  

• Restriksjoner på gateparkering der fremkommeligheten og oversikten er dårlig. 
• 40km/t grense på Skullerudveien/Enebakkveien sør for Abildsø-krysset. 
• Legge om innkjøringer til næringsarealene som ligger ned mot E6, slik at disse ikke 

skaper unødig biltrafikkvekst på de mindre veiene i bydelen. 
• Krysset Dalbakkveien/Terrasseveien: Her ønskes det primært to fotgjengerfelt.  
• Fugleliveien/Johan Evjes vei/Thygesens vei (skolevei): Primært flere fartsdumper 

(evt. fortau), fotgjengerfelt i kryssene i begge ender av Fugleliveien og tydeligere 
merking/skilting. 

• Låveveien: fortau også i den delen av veien som går mot Hellerud t-banestasjon 
• Bom i Oppsalveien. Behovet for tiltak i Oppsalveien ble vurdert av bydelen som stort 

allerede i 1976 da det ble regulert inn bom og snuplass. Foreslått tiltak med fartsdump 
vil ikke alene redusere problemet med ulovlig gjennomkjøring. På de snart 40 årene 
siden reguleringsplanen med bom og snuplass ble vedtatt har lite skjedd, bortsatt fra at 
trafikksituasjonen har blitt vesentlig verre. Vi ber bymiljøetaten om å undersøke 
muligheten for erverv av tomt til snuplass nederst i Oppsalveien. 

• Oppsalveien og privat vei (forbi sykehjemmet): mangler fortau deler av veien. 
• Miljøgate i Haakon Tveters vei og Østmarkveien. 
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I tillegg til fartssoningstiltak ønsker vi: 
• Bedre belysning ved Skullerud skole  
• Bedre belysning av både veibane og fortau i Enebakkveien. Både bydelen og 

Beboeraksjonen for tryggere trafikk på Abildsø vil ha bedre belysning. Det bes om at 
dette får status som et strakstiltak. 

 
Votering: Enstemmig 
 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Bydel Østensjø tilslutter seg de foreslåtte fartsoningstiltak fra Bymiljøetaten. 
 
Bydel Østensjø er tilfredse med at Bymiljøetaten har gjennomført en gjennomgang av veiene i 
bydelen for å vurdere fartsgrensene og behov for fartsdempende tiltak. Trafikkveksten i 
bydelen har vært kraftig det siste tiåret og flere steder i bydelen er trafikksituasjonen 
problematisk. Det var på overtid det nå ble utført en gjennomgang.  
 
Mandatet for oppdraget Bymiljøetaten har utført har vært noe begrenset, og virkemidler for å 
dempe biltrafikkveksten i bydelen har ikke blitt vurdert. Bydelen ønsker en mer helhetlig 
areal- og transportplanlegging i bydelen fremover fra fagetatenes side og vil benytte 
muligheten til å oppfordre til at man av ved behandling av reguleringsplaner i bydelen 
vurderer disse grundigere ut fra muligheten for å øke andelen som reiser med 
kollektivtransport, sykkel og gange på bekostning av bruk av privatbil. Trafikkvekst som 
følge av ny utbygging må i fremtiden også vurderes i forhold til trafikksikkerhet og ikke bare 
kapasitet. 
 
Bydelen merker seg at Bymiljøetaten har påpekt den uheldige plasseringen av bomringen, noe 
som gir økt gjennomgangstrafikk på Enebakkveien. 
 
Bydelen er av den oppfatning at alle de foreslåtte tiltakene vil øke trafikksikkerheten. 
Alle de foreslåtte tiltakene tilsluttes, men bydelen stiller seg noe undrende til at ikke omfanget 
av tiltak er mer omfattende. Bydel Østensjø ber derfor om at man gjør nye vurderinger om 
behovet/mulighetene for: 
 

• Alle skolene skal ha 30-sone. Disse skal ha LED-skilt. 
• Tiltak i fotgjengerovergangen ved Østensjøveien/Grågåsveien. Dette er skolevei for 

mange barn. Bydelen oppfatter behovet for tiltak her som prekært.   
• Flere tiltak på Ytre Ringvei fra Bøler til Tveita, spesielt i området fra Trasop skole til 

krysset Stordamveien, med særlig oppmerksomhet på trafikksikkerhetstiltak for 
skolebarn ved Trasop skole. Vi ber BYM vurdere dette i forbindelse med evaluering 
av prøveprosjektet med elektronisk fartsgrense.  

• Restriksjoner på gateparkering der fremkommeligheten og oversikten er dårlig. 
• 40km/t grense på Skullerudveien/Enebakkveien sør for Abildsø-krysset. 
• Legge om innkjøringer til næringsarealene som ligger ned mot E6, slik at disse ikke 

skaper unødig biltrafikkvekst på de mindre veiene i bydelen. 
• Krysset Dalbakkveien/Terrasseveien: Her ønskes det primært to fotgjengerfelt.  
• Fugleliveien/Johan Evjes vei/Thygesens vei (skolevei): Primært flere fartsdumper 

(evt. fortau), fotgjengerfelt i kryssene i begge ender av Fugleliveien og tydeligere 
merking/skilting. 

• Låveveien: fortau også i den delen av veien som går mot Hellerud t-banestasjon 
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• Bom i Oppsalveien. Behovet for tiltak i Oppsalveien ble vurdert av bydelen som stort 
allerede i 1976 da det ble regulert inn bom og snuplass. Foreslått tiltak med fartsdump 
vil ikke alene redusere problemet med ulovlig gjennomkjøring. På de snart 40 årene 
siden reguleringsplanen med bom og snuplass ble vedtatt har lite skjedd, bortsatt fra at 
trafikksituasjonen har blitt vesentlig verre. Vi ber bymiljøetaten om å undersøke 
muligheten for erverv av tomt til snuplass nederst i Oppsalveien. 

• Oppsalveien og privat vei (forbi sykehjemmet): mangler fortau deler av veien. 
• Miljøgate i Haakon Tveters vei og Østmarkveien. 

 
 
I tillegg til fartssoningstiltak ønsker vi: 

• Bedre belysning ved Skullerud skole  
• Bedre belysning av både veibane og fortau i Enebakkveien. Både bydelen og 

Beboeraksjonen for tryggere trafikk på Abildsø vil ha bedre belysning. Det bes om at 
dette får status som et strakstiltak. 

 
 

Sak 29 /14  Trafikkplan for Bydel Søndre Nordstrand  - Høring 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak:  
Høring av trafikkplan for Bydel Søndre Nordstrand tas til orientering. 
 
 

Sak 30 /14  Uttalelse vedrørende E18 Vestkorridoren  
 
Forslag fra Gunnell Sandanger (SV) og Arbeiderpartiet: 

Kollektivutbyggingen i Osloregionen blir stadig nedprioritert til fordel for veiutbygginger. 
Planene for 12-felts vei fra Asker til Oslo er nå i ferd med å bli ferdigstilt. Denne 
veiutvidelsen betyr økte klimagassutlipp, mer lokalforurensing og dårligere luftkvalitet. Dette 
er stikk i strid med byens klima- og miljømålsettinger. Byrådet i Oslo støtter planene, på tross 
av at kommunens egne fagetater fraråder utvidelsen og mener at Oslo sentrum ikke har 
kapasitet til å ta i mot flere biler.  

For innbyggerne i flere bydeler i Oslo blir luftkvaliteten stadig dårligere. I 2013 var det hele 
41 dager hvor astmatikere, barn og eldre ble frarådet å bevege seg ute - og med det bryter 
Oslo forurensingsforskriften. Dårlig luftkvalitet har en negativ helseeffekt for alle oss som bor 
i byen, men særlig for dem med helseproblemer fører dette til dårligere livskvalitet. 
Luftkvaliteten er allerede dårlig i området Ryen-Manglerud-Bryn, periodevis langt over 
grenseverdiene, og dette har konsekvenser for både tilliggende boligblokker, barnehager og 
skoler. Bydelsutvalget frykter at utbygging av E18 vil forverre situasjonen. 

En økning i persontrafikken på 30% inn mot Oslo vil føre til økt trafikk og legge press på 
trafikksystemet inkludert Svartdalstunnellen, Ryenkrysset og Ringveien E6. Konsekvensen av 
økt trafikk vil blant annet være enda dårligere luftkvalitet og mer støy i bydel Østensjø.  
 
Veien vil koste 40 milliarder. Bydelsutvalget i Østensjø frykter at Manglerudtunnellen blir 
prioritert ytterligere ned på grunn av pengemangel. 
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Bydelsutvalget er opptatt av at behovet for økt transport til og fra Oslo skal tas med 
kollektivtrafikk og sykkel. Dette er viktig for klimaet samt for bokvaliteten til innbyggerne i 
Bydel Østensjø og andre berørte bydeler. BU i bydel Østensjø ønsker en utvikling i retning av 
færre biler inn og ut av Oslo. 
 
Et fremtidsrettet og miljøvennlig transportnett med fokus på kollektivtrafikk vil føre til 
drastiske kutt i byens klimagassutslipp, redusere uproduktiv tid i trafikkøer for arbeidstakerne, 
bidra til at flere arbeidsplasser kan etableres utenfor sentrumsområdene, frigjøre plass på 
veiene til nyttetrafikk, redusere helseplager som følge av støy og lokal luftforurensning, samt 
redusere presset på grøntarealer og boligmarkedet i byene. 
 
Skal vi møte befolkningsveksten, trafikkutfordringen og miljøutfordringene, må midlene i 
Oslopakke 3 brukes på  miljøriktige transportformer: mer og bedre kollektivtransport og 
sykkelevei, ikke 12-felts motorvei. 
 
Votering: 
For: Erik Kristiansen (A), Liv Thorstensen (A), Gunnell Sandanger (SV), Ragnar Ellingsen 
(A) 
Mot: Britt Inglingstad (V), Erik L. Thoresen (H), Erland Bakke (H) 
 
Forslaget ble vedtatt med 4 mot 3 stemmer 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 

Kollektivutbyggingen i Osloregionen blir stadig nedprioritert til fordel for veiutbygginger. 
Planene for 12-felts vei fra Asker til Oslo er nå i ferd med å bli ferdigstilt. Denne 
veiutvidelsen betyr økte klimagassutlipp, mer lokalforurensing og dårligere luftkvalitet. Dette 
er stikk i strid med byens klima- og miljømålsettinger. Byrådet i Oslo støtter planene, på tross 
av at kommunens egne fagetater fraråder utvidelsen og mener at Oslo sentrum ikke har 
kapasitet til å ta i mot flere biler.  

For innbyggerne i flere bydeler i Oslo blir luftkvaliteten stadig dårligere. I 2013 var det hele 
41 dager hvor astmatikere, barn og eldre ble frarådet å bevege seg ute - og med det bryter 
Oslo forurensingsforskriften. Dårlig luftkvalitet har en negativ helseeffekt for alle oss som bor 
i byen, men særlig for dem med helseproblemer fører dette til dårligere livskvalitet. 
Luftkvaliteten er allerede dårlig i området Ryen-Manglerud-Bryn, periodevis langt over 
grenseverdiene, og dette har konsekvenser for både tilliggende boligblokker, barnehager og 
skoler. Bydelsutvalget frykter at utbygging av E18 vil forverre situasjonen. 

En økning i persontrafikken på 30% inn mot Oslo vil føre til økt trafikk og legge press på 
trafikksystemet inkludert Svartdalstunnellen, Ryenkrysset og Ringveien E6. Konsekvensen av 
økt trafikk vil blant annet være enda dårligere luftkvalitet og mer støy i bydel Østensjø.  
 
Veien vil koste 40 milliarder. Bydelsutvalget i Østensjø frykter at Manglerudtunnellen blir 
prioritert ytterligere ned på grunn av pengemangel. 
 
Bydelsutvalget er opptatt av at behovet for økt transport til og fra Oslo skal tas med 
kollektivtrafikk og sykkel. Dette er viktig for klimaet samt for bokvaliteten til innbyggerne i 
Bydel Østensjø og andre berørte bydeler. BU i bydel Østensjø ønsker en utvikling i retning av 
færre biler inn og ut av Oslo. 
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Et fremtidsrettet og miljøvennlig transportnett med fokus på kollektivtrafikk vil føre til 
drastiske kutt i byens klimagassutslipp, redusere uproduktiv tid i trafikkøer for arbeidstakerne, 
bidra til at flere arbeidsplasser kan etableres utenfor sentrumsområdene, frigjøre plass på 
veiene til nyttetrafikk, redusere helseplager som følge av støy og lokal luftforurensning, samt 
redusere presset på grøntarealer og boligmarkedet i byene. 
 
Skal vi møte befolkningsveksten, trafikkutfordringen og miljøutfordringene, må midlene i 
Oslopakke 3 brukes på  miljøriktige transportformer: mer og bedre kollektivtransport og 
sykkelevei, ikke 12-felts motorvei. 
 
 

Sak 31 /14  Henvendelse til Ruter om utbedringsbeho v langs T-
banens linje 3 

 
Forslag fra Gunnell Sandanger (SV) og Mads Jørgen Lindahl (A): 
Skullerud: Generelt et område med mye kontor/industri på østsiden, og nye boligblokker på 
vestsiden. Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum:  
Ny adkomst nordover. 
 
Fra sentrum:  
Ny permanent adkomst i nordenden. Er i dag låst port, må gjøres tilgjengelig for passasjerer. 
 
Bogerud: Stasjonsområdet framstår som slitt, med dårlige trapper. Trapper bør overbygges, 
slik at de blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. Nødvendige utbedringer:  
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst med trapper, retning nordover mot blokkene. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Fra sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet på nordlige del av plattformen tilrettelegges og 
gjøres permanent. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Bøler: Viktig stasjon med mye trafikk av elever til Ulsrud videregående, brukere av 
flerbrukshallen og Haraløkka/Østmarka. Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, opp til ny gangbru. 
 
Fra sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, med overgang helt til flerbrukshallen. Kobles sammen 
med plattformen mot sentrum med trapp. Bør være samarbeidsprosjekt med Statens 
Vegvesen, og vil redusere muligheten for farlige kryssinger. 
 
Ny adkomst mot vest i nordenden, retning blokkene. 
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Ulsrud Sliten og lite tiltrekkende bygning på stasjonen. Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst i østenden av plattformen, gir lettere og kortere vei for de som kommer fra Olav 
Nygårdsvei og omliggende veier. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Oppsal Viktig stasjon med stor, og potensielt økende trafikk i forbindelse med utbygging av 
Oppsal senter og området rundt. Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst retning nord, ved siden av vaskehall. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning Oppsalhjemmet. Viktig for ansatte og besøkende til sykehjemmet.  
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Skøyenåsen Nødvendige utbedringer: 
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning sør med trapper. 
 
Godlia: Stasjonen ligger inne i eneboligområde, og andre adkomstmuligheter vil kreve 
vesentlige inngrep. En av stasjonene med minst trafikk, og neppe riktig å prioritere inngrep i 
de omliggende eiendommene her.  
 
Votering: Enstemmig 
 
Forslag fra Britt Inglingstad (V) 
Avsnitt 4 
Sette inn behov for sykkelparkering, d.v.s. nattbaner og sykkelparkering 
 
Avsnitt 6 
Bytte ut Godlia med Hellerud 
 
Skullerud 
Tillegg: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Bøler 
Tillegg: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen eller ved bussholdeplassen. 
Bydel Østensjø ønsker at dette etableres, f.eks. ved å bygge en "sykkelparkeringsveranda" på 
eksisterende bru eller anlegge sykkelparkeringsplass på området for den gamle trikkesløyfen 
og åpne opp adkomsten til T-banen fra området. 
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Ulsrud 
Tillegg: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Oppsal 
Tillegg: 
Bro over t-banen i nordenden, ref. Tankesmie Oppsal, med inngang fra sykehjemmet på 
sydgående spor og ved vaskehall på nordgående spor. 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Skøyenåsen 
Tillegg: 
Mot sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet ved stasjonsbygningen tilrettelegges og gjøres 
permanent. 
 
Godlia 
Tillegg: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres 
 
Hellerud 
 
Stasjonen ble oppgradert for noen år siden i forbindelse med renoveringen av linje 2 
Ellingsrudåsen. 
Til tross for dette har sykkelparkeringsplassene fått en "lite heldig" plassering ved fotenden av 
trappen på begge sider av stasjonen. Dette medfører at reisende nærmest snubler i de sykler 
som evt. hensettes der. 
Bydel Østensjø oppfordrer Ruter til å finne et bedre egnet sted for sykkelparkering enn 
dagens, f.eks. under brua ved t-banen. 
 
 
Votering: Enstemmig 
 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Skullerud: Generelt et område med mye kontor/industri på østsiden, og nye boligblokker på 
vestsiden. Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum:  
Ny adkomst nordover. 
 
Fra sentrum:  
Ny permanent adkomst i nordenden. Er i dag låst port, må gjøres tilgjengelig for passasjerer. 
 
Bogerud: Stasjonsområdet framstår som slitt, med dårlige trapper. Trapper bør overbygges, 
slik at de blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. Nødvendige utbedringer:  
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst med trapper, retning nordover mot blokkene. 
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Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Fra sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet på nordlige del av plattformen tilrettelegges og 
gjøres permanent. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Bøler: Viktig stasjon med mye trafikk av elever til Ulsrud videregående, brukere av 
flerbrukshallen og Haraløkka/Østmarka. Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, opp til ny gangbru. 
 
Fra sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, med overgang helt til flerbrukshallen. Kobles sammen 
med plattformen mot sentrum med trapp. Bør være samarbeidsprosjekt med Statens 
Vegvesen, og vil redusere muligheten for farlige kryssinger. 
 
Ny adkomst mot vest i nordenden, retning blokkene. 
 
Ulsrud Sliten og lite tiltrekkende bygning på stasjonen. Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst i østenden av plattformen, gir lettere og kortere vei for de som kommer fra Olav 
Nygårdsvei og omliggende veier. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Oppsal Viktig stasjon med stor, og potensielt økende trafikk i forbindelse med utbygging av 
Oppsal senter og området rundt. Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst retning nord, ved siden av vaskehall. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning Oppsalhjemmet. Viktig for ansatte og besøkende til sykehjemmet.  
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
 
Skøyenåsen Nødvendige utbedringer: 
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning sør med trapper. 
 
Godlia: Stasjonen ligger inne i eneboligområde, og andre adkomstmuligheter vil kreve 
vesentlige inngrep. En av stasjonene med minst trafikk, og neppe riktig å prioritere inngrep i 
de omliggende eiendommene her.  
 



 

 13

Votering: Enstemmig 
 
Forslag fra Britt Inglingstad (V) 
Avsnitt 4 
Sette inn behov for sykkelparkering, d.v.s. nattbaner og sykkelparkering 
 
Avsnitt 6 
Bytte ut Godlia med Hellerud 
 
Skullerud 
Tillegg: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Bøler 
Tillegg: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen eller ved bussholdeplassen. 
Bydel Østensjø ønsker at dette etableres, f.eks. ved å bygge en "sykkelparkeringsveranda" på 
eksisterende bru eller anlegge sykkelparkeringsplass på området for den gamle trikkesløyfen 
og åpne opp adkomsten til T-banen fra området. 
 
Ulsrud 
Tillegg: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Oppsal 
Tillegg: 
Bro over t-banen i nordenden, ref. Tankesmie Oppsal, med inngang fra sykehjemmet på 
sydgående spor og ved vaskehall på nordgående spor. 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Skøyenåsen 
Tillegg: 
Mot sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet ved stasjonsbygningen tilrettelegges og gjøres 
permanent. 
 
Godlia 
Tillegg: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres 
 
Hellerud 
 
Stasjonen ble oppgradert for noen år siden i forbindelse med renoveringen av linje 2 
Ellingsrudåsen. 
Til tross for dette har sykkelparkeringsplassene fått en "lite heldig" plassering ved fotenden av 
trappen på begge sider av stasjonen. Dette medfører at reisende nærmest snubler i de sykler 
som evt. hensettes der. 
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Bydel Østensjø oppfordrer Ruter til å finne et bedre egnet sted for sykkelparkering enn 
dagens, f.eks. under brua ved t-banen. 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak:  
 
Skullerud 
 
Generelt et område med mye kontor/industri på østsiden, og nye boligblokker på vestsiden.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst nordover. 
 
Fra sentrum: 
Ny permanent adkomst i nordenden. Er i dag låst port, må gjøres tilgjengelig for passasjerer. 
 
Bogerud: 
 
Stasjonsområdet framstår som slitt, med dårlige trapper. Trapper bør overbygges, slik at de 
blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren.  
Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst med trapper, retning nordover mot blokkene. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Fra sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdet på nordlige del av plattformen tilrettelegges og 
gjøres permanent. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
 
Bøler 
 
Viktig stasjon med mye trafikk av elever til Ulsrud videregående, brukere av flerbrukshallen 
og Haraløkka/Østmarka.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen eller ved bussholdeplassen. 
Bydel Østensjø ønsker at dette etableres, f.eks. ved å bygge en "sykkelparkeringsveranda" på 
eksisterende bru eller anlegge sykkelparkeringsplass på området for den gamle trikkesløyfen 
og åpne opp adkomsten til T-banen fra området. 
 
Mot sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, opp til ny gangbru. 
 
Fra sentrum: 
Ny trapp i nordenden av plattformen, med overgang helt til flerbrukshallen. Kobles sammen 
med plattformen mot sentrum med trapp. Bør være samarbeidsprosjekt med Statens 
Vegvesen, og vil redusere muligheten for farlige kryssinger. 
Ny adkomst mot vest i nordenden, retning blokkene. 
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Ulsrud 
 
Sliten og lite tiltrekkende bygning på stasjonen.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst i østenden av plattformen, gir lettere og kortere vei for de som kommer fra Olav 
Nygårdsvei og omliggende veier. 
 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Oppsal 
 
Viktig stasjon med stor, og potensielt økende trafikk i forbindelse med utbygging av Oppsal 
senter og området rundt.  
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres. 
Bro over t-banen i nordenden, ref. Tankesmie Oppsal, med inngang fra sykehjemmet på 
sydgående spor og ved vaskehall på nordgående spor. 
 
Mot sentrum: 
Ny adkomst retning nord, ved siden av vaskehall. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning Oppsalhjemmet. Viktig for ansatte og besøkende til sykehjemmet. 
Trapp bør overbygges, slik at den blir lettere å holde snø- og isfrie på vinteren. 
 
Skøyenåsen 
 
Stasjonsområdet trenger oppgradering. 
Nødvendige utbedringer: 
 
Mot sentrum: 
Adkomst som har etablert seg gjennom gjerdetl ved stasjonsbygningen tilrettelegges og gjøres 
permanent. 
 
Fra sentrum: 
Ny adkomst retning sør med trapper. 
 
Godlia 
 
Stasjonen ligger inne i eneboligområde, og andre adkomstmuligheter vil kreve vesentlige 
inngrep. En av stasjonene med minst trafikk, og neppe riktig å prioritere inngrep i de 
omliggende eiendommene her. 
Nødvendige utbedringer: 
Det er i dag ingen sykkelparkeringsplasser ved t-banen. Bydel Østensjø ønsker at dette 
etableres 
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Hellerud 
 
Stasjonen ble oppgradert for noen år siden i forbindelse med renoveringen av linje 2 
Ellingsrudåsen. 
Til tross for dette har sykkelparkeringsplassene fått en "lite heldig" plassering ved fotenden av 
trappen på begge sider av stasjonen. Dette medfører at reisende nærmest snubler i de sykler 
som evt. hensettes der. 
Bydel Østensjø oppfordrer Ruter til å finne et bedre egnet sted for sykkelparkering enn 
dagens, f.eks. under brua ved t-banen. 
 

Sak 32 /14  Høring vedrørende plan for skatetilbud og anlegg 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget gir sin tilslutning til bydelsdirektørens uttalelse slik det framkommer i 
saksframlegget.  
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Saken tas til orientering 
 

Sak 33 /14  Kunngjøring om offentlig ettersyn 

Forslag til detaljregulering - John G. Mattesons ve i 4 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Det vises til offentlig ettersyn av planforslag for John. G. Mattesons vei 4. Bydel Østensjø til 
tidligere vedtak i saken, og bydelen anser det som svært viktig at de foreslåtte tiltak i 
trafikkanalysen vedrørende trafikksikkerhet gjennomføres. 
 
Votering: enstemmig 
 
Tilleggsforslag fra Britt Inglingstad (V) 
 
Det er et mål å få Bølerbekken opp i dagen, og eneste naturlige trase er gjennom grøntdraget 
langs vestsiden av Ytre Ringvei. Bydel Østensjø vil derfor, på samme måte som 
Bymiljøetaten, be om at bekkeåpning utredes og at det i planarbeidet og forslag til 
reguleringsbestemmelser tas høyde for en bekketrase langs østsiden av eiendommen. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Det vises til offentlig ettersyn av planforslag for John. G. Mattesons vei 4. Bydel Østensjø til 
tidligere vedtak i saken, og bydelen anser det som svært viktig at de foreslåtte tiltak i 
trafikkanalysen vedrørende trafikksikkerhet gjennomføres. 
 
Det er et mål å få Bølerbekken opp i dagen, og eneste naturlige trase er gjennom grøntdraget 
langs vestsiden av Ytre Ringvei. Bydel Østensjø vil derfor, på samme måte som 
Bymiljøetaten, be om at bekkeåpning utredes og at det i planarbeidet og forslag til 
reguleringsbestemmelser tas høyde for en bekketrase langs østsiden av eiendommen. 
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Sak 34 /14  Korrigert varsel om oppstart av planarb eid - Sørli 
besøksgård. Innspill til planarbeidet. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Administrativ uttalelse av 19.02.2014 tilsluttes. 
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Administrativ uttalelse av 19.02.2014 tilsluttes. 
 
 

Sak 35 /14  Informasjon fra Trafikkutvalget 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Saken utgår i dette møtet 
 
 
 

Sak 36 /14  Håndtering av oljetanker i Østensjøvann ets nedbørsfelt 
 
Forslag til vedtak fra Kristin Sandaker (A): 
I lys av utslipp av olje i Ljanselva har BU grunn til å tro BU at lekkasje fra 
oljetanker lett kan nå bekker via grunnvann, men også via overløpsledninger som munner ut i 
bekker eller direkte i Østensjøvannet. BU har derfor grunn til å tro at et betydelig antall tanker 
representerer en risiko for Østensjøvannet. Mange av bekkene som kunne avslørt lekkasjer er 
også nedgravd, slik at det er vanskeligere å registrere og finne kildene så tidlig som ønskelig. 
 
BU ber administrasjonen anmode VAV om et møte vedr. risikohåndtering knyttet til 
nedgravde oljetanker i Østensjøvannets nedbørsfelt. 
 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Komiteen oversender saken til behandling i Bydelsutvalget. 
 

Sak 37 /14  Oppsalveien status og fremdrift 
 
Forslag til vedtak fra Erik L Thoresen (H): 
 
Bydel Østensjø viser til BYM sitt brev av 12.04.2012. 
 
Bydel Østensjø ber om en oppdatert trafikktelling/trafikkanalyse av Oppsalveien, og vil også 
at dette ses på i samråd med øvrige tilliggende områdeplaner nær Oppsalveien. 
 
Bydel Østensjø ønsker status og fremdrift på gjeldende plan fra 1976 om bom og snuplass i 
Oppsalveien.  
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Bydel Østensjø ønsker også at BYM undersøker ervervelse av grunnareal i tilstøtende 
område. Bydelen er kjent med at en grunneier i bunn av veien sier seg villig til å gi fra seg noe 
av eiendom for etablering av snuplass.  
 
Bydel Østensjø ber om at BYM også vurderer andre plasseringer av bom enn der hvor det 
ligger i dagens planforslag. Bydel Østensjø ønsker seg en automatisk bom slik som i Fagerlia, 
som åpnes ved hjelp av bombrikke, slik at en kanskje unngår snuplass.  
 
Votering: Enstemmig 
 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomiteens vedtak: 
Bydel Østensjø viser til BYM sitt brev av 12.04.2012. 
 
Bydel Østensjø ber om en oppdatert trafikktelling/trafikkanalyse av Oppsalveien, og vil også 
at dette ses på i samråd med øvrige tilliggende områdeplaner nær Oppsalveien. 
 
Bydel Østensjø ønsker status og fremdrift på gjeldende plan fra 1976 om bom og snuplass i 
Oppsalveien.  
 
Bydel Østensjø ønsker også at BYM undersøker ervervelse av grunnareal i tilstøtende 
område. Bydelen er kjent med at en grunneier i bunn av veien sier seg villig til å gi fra seg noe 
av eiendom for etablering av snuplass.  
 
Bydel Østensjø ber om at BYM også vurderer andre plasseringer av bom enn der hvor det 
ligger i dagens planforslag. Bydel Østensjø ønsker seg en automatisk bom slik som i Fagerlia, 
som åpnes ved hjelp av bombrikke, slik at en kanskje unngår snuplass.  
 
 
 

 
Bydel Østensjø, 25.03.14 
 
 
 
Britt Inglingstad (V)      Eigil Lunden (adm) 


